
Hägglunds Fotbolls verksamhetsberättelse 

 

 
År 2022 

Verksamhetsberättelse  
Hägglunds IoFK 

Lag: Bollkul 2017 

Tränare: 
Niclas Nyberg, Erik Larsson, Victoria Sjösten, Johan Palmqvist, Josefin Nilsson, Andreas 
Alexandersson 

Lagledare: 
Niclas Nyberg 

Truppen, antal spelare:  
31 barn 

Skriv lite kort om hur ni upplevt er säsong: 

En lekfull och fotbollsintresserade grupp.  

Vilken Serie har ni spelat i och hur har det gått: 

 Ingen serie 

Cuper som laget deltagit i: 

Ingen cup 

Har ni genomgått några utbildningar för spelare och/eller ledare: 

Nej 

 

 

 

 

 

 



Hägglunds Fotbolls verksamhetsberättelse 

 

 
År 2022 

Verksamhetsberättelse  
Hägglunds IoFK 

Lag: Bollkul F16 

Tränare: Marcus Norberg, Johan Jansson, Christian Lönnberg 

Lagledare: Johanna Blomqvist 

Truppen, antal spelare: 25st 

Skriv lite kort om hur ni upplevt er säsong: Vi upplever att säsongen varit bra. Kanske att 2 
träningar i veckan har varit för mycket, känns som att 1 träning (på helgen) kan räcka för denna 
åldersklass (6-åringar). 
 

Vilken Serie har ni spelat i och hur har det gått: Inget seriespel. 
  

Cuper som laget deltagit i: Vi deltog i Kevin Spires Cup på Kempevallen. Vi hade 2 lag 
anmälda och vi tycker cupen var väldigt bra. Tjejerna verkade tycka det var roligt och tog 
verkligen fram sin ”killerinstinkt”. 
 

Har ni genomgått några utbildningar för spelare och/eller ledare: Ja, Johan, Marcus och 
Johanna gick ledarutbildning C. 
 

Övrigt ni vill dela med er av: Om föreningen har möjlighet till inköp att sarg/nät för 3 mot 3 
spel så hade det varit uppskattat. Blir så stor skillnad och bättre flyt i spelet för barnen. 
 
 
 

 

 

 

 

 



Hägglunds Fotbolls verksamhetsberättelse 

 

 
År 2022 

Verksamhetsberättelse  
Hägglunds IoFK 

Lag: Bollkul P.16 

 

Tränare: 
Erika Asplund 
Sara Edlund 
Linda Johansson 
Linus Rutegård 
Robin Bagger 

Lagledare: 
Lina Sehlberg 

Truppen: 
Vi har i år varit 30 stycken pojkar i laget.  

Säsongen 

Säsongens första träning var lördag den 28 maj. Vi har under säsongen haft 16 träningar. 
Medelnärvaron på träningarna under säsongen har varit 66%. Säsongen avslutades lördag den 
3 september.  

Cuper som laget deltagit i 
Laget deltog under säsongen i Kevin Spires cup som spelades på Kempevallens gräsplan. Där 
hade vi fem anmälda lag.  

Övrigt 
De har varit en rolig säsong med mycket lek, bus och skoj. Höjdpunkten var cupen där killarna 
fick spela matcher mot andra lag. De kämpade och fick en medalj för sitt deltagande. 
Som avslutning på säsongen tränade vi, barnen fick medaljer och sedan blev det hamburgare 
och festis. 

 

 

 

 

 



Hägglunds Fotbolls verksamhetsberättelse 

 

 
År 2022 

Verksamhetsberättelse  
Hägglunds IoFK 

Lag: Bollkul F15 

Tränare: Emilia Wedin, Helen Eriksson, Marcus Fransson 

Lagledare: Hanna Sjöberg 

Truppen, antal spelare: 13st 

Skriv lite kort om hur ni upplevt er säsong: Vi har haft en rolig säsong med vår lilla trupp 
tjejer. Ibland har det varit svårt att bedriva träningar då vi varit så få men då har vi tränat med 
Bollkul P15. Ett gäng härliga tjejer som gärna leker lika mycket som de spelar fotboll.  

Vilken Serie har ni spelat i och hur har det gått: Vi spelade i Moälvsserien 3-3 spel i Billsta, 
en gång på våren och en gång på hösten. 

Har ni genomgått några utbildningar för spelare och/eller ledare: Helen och Emilia gick 3-3 
utbildningen under våren. 

Övrigt ni vill dela med er av:  

Vi hoppas vi blir fler tjejer till nästa år samt att vi kan engagera fler föräldrar då våra tränare är 
osäkra på hur deras medverkan ser ut 2023.  
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Hägglunds Fotbolls verksamhetsberättelse 

 

 
År 2022 

Verksamhetsberättelse  
Hägglunds IoFK 

Lag: Bollkul P15 

Tränare: Mattias Nordin, Tomas Östman, Håkan Holmgren, Fredrik Johansson 

Lagledare: Jonas Romin 

Övriga roller i laget: 
Så länge vi spelar i bollkul har vi inte sett något ytterligare behov men nu när vi tar klivet upp i 5-
manna kommer det behövas en ekonomiansvarig samt gärna en aktivitetsgrupp som vi hoppas 
kunna hitta bland våra föräldrar.   

Truppen, antal spelare:  
28st spelare under säsongen 2022, ingen har meddelat att dem skall sluta så vi hoppas alla 
fortsätter. Skriv lite kort om hur ni upplevt er säsong 
Det har varit en härlig säsong som inleddes med en gemensam inskrivningsaktivitet för alla 
bollkullag, vilket är något som Hägglunds bör fortsätta med i syfte att locka flera barn att börja 
med fotboll. 
Under säsongen har våra spelare fortsatt att utvecklas inom många områden, både på planen 
men även som lagkompis.  Höjdpunkten under säsongen har definitivt varit sammandragen, där 
det har varit blandat resultat men oavsett varit väldigt uppskattade vilket är det viktigaste.  
Fotbollsskolan var också mycket uppskattat av alla deltagare från P15 
Säsongen drog vi igång 21 maj med inskrivning och lagets första egna träning var 28 maj, totalt 
har det blivit 19st träningar med hög närvaro genom hela säsongen. 
Säsongen avslutades med hamburgare, glass och föräldramatch 
Vi ledare tycker det överlag har fungerat bra nere på Bussby, men några kommentarer 

- Risk att det blir ont om 5-mannaplaner om många lag tränar/matchar samtidigt, så 
antingen forska anpassa träningsschemat eller kanske nyttja A alt B-plan för 5-manna 
lagen 

- När många lag tränar kan det bli lite ont om material såsom bollar, koner, västar och 
Pop-Up Mål. 

Vilken Serie har ni spelat i och hur har det gått 
Under säsongen 2022 har vi deltagit i Moälvsserien 3-3 spel i Billsta, en gång på våren och en 
gång hösten som genomfördes i sammandragsform. 

Har ni genomgått några utbildningar för spelare och/eller ledare: 
Samtliga 4 tränare har nu genomfört tränarutbildning C där 3 gick under säsongen och den 4:e 
gick året innan. 



Hägglunds Fotbolls verksamhetsberättelse 

 

Övrigt ni vill dela med er av: 
Summerat har det varit en bra och rolig säsong under 2022 och vi ser framemot säsongen 2023 
och hoppas att alla vill fortsätta, både ledare och spelare. Under kommande säsong kommer vi 
att lämna bollkul och börja spela 5-manna som säkert kommer bli en utmaning men framförallt 
väldigt roligt. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Hägglunds Fotbolls verksamhetsberättelse 

 

 
År 2022 

Verksamhetsberättelse  
Hägglunds IoFK 
Lag: F14 

Tränare: Emilia Palmbo, Martin Åberg, Michael Thelin, Johan Edlund och Marlene Gidmark 

Lagledare: Hanna Lif och Petra Schedin 

Övriga roller i laget: Ekonomiansvarig Fatme Ahmad. Sedan delades föräldragruppen in i 
grupper såsom aktivitetsansvariga, ansvariga för roller vid match, ansvariga för bevattning osv. 

Truppen, antal spelare: Ca 25 stycken 
 
 

Skriv lite kort om hur ni upplevt er säsong: Säsongen har varit bra. Det var första året med 
seriespel vilket har varit roligt. Tjejerna har utvecklats och det har varit roligt att få spela 
matcher. 

Vilken Serie har ni spelat i och hur har det gått: Vi har deltagit i Moälvsserien för flickor 
födda 2014. 
  

Cuper som laget deltagit i: Vi har deltagit i Nationaldagscupen som Modo FF arrangerade. En 
rolig och solig fotbollsdag med matcher och hamburgelunch tillsammans! Vi har även spelat 
vänskapsmatcher tillsammans med Arnäs IF där vi mixade lagen med deltagare från båda 
föreningarna och spelade några matcher under en vardagskväll. 
 

Har ni genomgått några utbildningar för spelare och/eller ledare: Några av tränarna har 
gått C-diplomutbildning 
 
 
 
 

 

 

 



 

 

 
År 2022 

Verksamhetsberättelse  
Hägglunds IoFK 

Lag: P14 

Tränare: Anna Rudlund, Erik Lönnberg, Anders Vestin, Tobias Staaf 

Lagledare: Ulrica Ulander och Victoria Sjösten 

Övriga roller i laget: 

Försäljning/aktiviteter: Emil Edlund, Dragan Zeko 
Ansvarig för matchvärdar/linjemän: Sofie Wessman  
Fikaansvarig: Karin Bergström, Ivusa Sentic 
Ekonomiansvarig: Ulrica Ulander 
Materialansvarig: Madeleine Stark 
Avslutningsansvarig: Anders Sundin, Joakim Persson 
Domarbokare: Jenny Edblom 

Truppen, antal spelare: 21 stycken 

Skriv lite kort om hur ni upplevt er säsong: Det var en härlig säsong och alla spelare tyckte 
det var roligt att gå från 3-3 spel till 5-5 spel. Också extra roligt med Nationaldagscupen I 
Hörnett. 

Vilken Serie har ni spelat i och hur har det gått: Vi har deltagit i Moälvsserien för pojkar 
födda 2014. 
  
Cuper som laget deltagit i: Nationaldagscupen 
 

Har ni genomgått några utbildningar för spelare och/eller ledare:  Nej, inga utbildningar 
2022. 
 
 
 

 



Hägglunds Fotbolls verksamhetsberättelse 

 

 
År 2022 

Verksamhetsberättelse  
Hägglunds IoFK 

Lag: F13 

Tränare: Therese Bergström, Magnus Olsson, Tomas Wickberg, Catharina Grönroos, Emma 
Nilsson 

Lagledare: Madelene Ferm, Annika Östman 

Övriga roller i laget: 
Försäljning och ekonomi: Liza och Andreas Kågevall, Anna Brännström och Marcus Svensson 
Arena/matchansvariga: Stina Widmark och Mattias Forsberg 

Truppen, antal spelare: 25 tjejer 
 
Skriv lite kort om hur ni upplevt er säsong: 
Vi tycker överlag att säsongen varit bra nu när vi kommit ur pandemin. Vi haft färre lekar och allt 
mer fotbollsövningar på träningarna vilket vi upplever resulterat i att många tjejer utvecklats på 
ett positivt sätt.  
Vi inledde säsongen i slutet av april med några träningar inomhus på Änget vilket var nytt för i 
år. Det kändes bra att starta upp men det blev ännu roligare när vi fick komma ut på Bussby och 
spela där.  
I juni deltog många av tjejerna i fotbollsskolan som föreningen anordnade vilket var en 
uppskattad aktivitet.   
Tillsammans med P13 arrangerade vi bagageloppis på Bussby dit det kom mycket folk och 
försäljningen av mat och fika gick över förväntan.  
 
Under säsongen hade vi fredagsmyskväll med laget i cafeterian med disco, pizza och 
samarbetsövningar där dom bland annat fick beskriva hur man är en bra lagkompis.  
I september deltog vi i Ica-cup i Köpmanholmen vilket nog var säsongens höjdpunkt för många.  
Avslutningen hade vi i cafeterian med bland annat lekar och tävlingar i grupper.  
Efter säsongen fick föräldrar och tjejer göra en utvärdering kring bland annat hur det fungerat 
med träningar och matcher samt hur stämningen i laget varit. Vi fick in arton svar och resultatet 
visar att majoriteten är mycket nöjda. Samtliga tjejer som svarat på utvärderingen vill fortsätta 
spela fotboll nästa säsong.  

Vilken Serie har ni spelat i och hur har det gått: 
Vi har spelat i Moälvsserien och det har gått bra.  
 
Cuper som laget deltagit i: 
Vi var med i Ica cup i Köpmanholmen i början av september. Det var en jättekul cup där vi fick 
testa på 7-mannaspel inför nästa säsong. Nu ser vi fram emot kommande säsong där det blir 7-
manna i seriespelet.  



Hägglunds Fotbolls verksamhetsberättelse 

 

Har ni genomgått några utbildningar för spelare och/eller ledare: 
Emma och Catharina har gått tränarutbildning C.  
Från den utbildningen kommer dom åt plattformen från svenska lag där vi tror att vi kan dra 
nytta av träningar till tjejerna. Plattformen kan också vara en hjälp för att hålla reda på vad vi 
gått igenom och inte gått igenom tillsammans med tjejerna.  

Övrigt ni vill dela med er av: 
Vi har haft hög närvaro på träningarna genom större delen av säsongen.  
Aktivitetscykeln som styrelsen tagit fram är jättebra för planeringen av dessa uppgifter. Det 
känns också positivt att fördela ansvaret mellan olika lag och för att alla föräldrar ska bli mer 
delaktiga i föreningen. 
På föräldramötet innan säsongen utsåg/fördelade vi ut alla föräldrar i olika ansvarsgrupper 
utifrån aktivitetscykeln. Dom flesta grupperna fungerade bra men några kommer att  behöva 
justeras till kommande säsong.  
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Hägglunds Fotbolls verksamhetsberättelse 

 

 
År 2022 

Verksamhetsberättelse  
Hägglunds IoFK 
Lag:  P13 

Tränare: Emelie Norberg, Maria Eriksson, Jan, Mehle, Thomas Olsson och Magnus Lundberg 

Lagledare: Josefin Lundberg 

Övriga roller i laget:    

Försäljning: Anna Lindström, Fredrik Sundefors 
Fikalista och domare: Stefan Fällström 
Kassör: Hanna Lindberg  

Truppen, antal spelare: 26 spelare 

Skriv lite kort om hur ni upplevt er säsong: 
En härlig säsong som avslutades med en cup, första gången för detta gäng och första gången 
de fick spela matcher på 7-manna plan. 

Vilken Serie har ni spelat i och hur har det gått: 
Moälvsserien 5-manna P13. Fungerade fint. 
  
Cuper som laget deltagit i:  
ICA-cup, arrangerat av KB65. Prova på spel för 7-manna. 
 

Har ni genomgått några utbildningar för spelare och/eller ledare: Nej, inte i år. 

Övrigt ni vill dela med er av: 
Kul med 7-manna cup, även positivt att träna lite 7-manna under slutet av säsongen. 
 
 

 

 

 

 

 



Hägglunds Fotbolls verksamhetsberättelse 

 

 
År 2022 

Verksamhetsberättelse  
Hägglunds IoFK 

Lag: P12 

Tränare: Erik Nilsson, Anna-Maria Sjödin, Andreas Fjällström, Patrik Wågström, Daniel Åberg 

Lagledare: Petra Hedberg 

Övriga roller i laget: Materialare: Mikael Thonfors, Boka domare: Daniel Van der Eerden, 
Ekonomi: Marie Thonfors, Försäljning:Kristina Hållberg och Malin Berg 

Truppen, antal spelare: 28 spelare 

Skriv lite kort om hur ni upplevt er säsong:  
Roligt att kliva upp på 7-manna. 
Bra träningsnärvaro under säsongen. 
Arrangera bussbycup samt att delta på en annan cup har stärkt gruppen och det har även 
skapat en större sammanhållning bland föräldrarna.  
Vi är en stor trupp och vi upplevde att det blev för lite träningsyta när vi bara hade en 7-manna 
plan att träna på. Efter sommaruppehållet fick vi låna plan av P-08 på en av träningarna så då 
kunde vi dela gruppen och vi fick bättre kvalité på träningarna. Så till nästa säsong önskar vi 
mer träningsyta med tanke på storlek på träningsgrupp.  

Vilken Serie har ni spelat i och hur har det gått: 
 Vi har spelat i Moälvsserien 7-manna. Säsongen har gått bra och det har varit roligt att följa 
spelarnas kamp ute på planen.  

Cuper som laget deltagit i: Bussby cup, Mid Nordic cup 
 
Har ni genomgått några utbildningar för spelare och/eller ledare: 
Anna-Maria gick tränare C 
Andreas och Erik gick tränare B 

Övrigt ni vill dela med er av: 
Roligt att arrangera bussbycup, sammansvetsade föräldragruppen samt samarbetet med f12. 
Önskar ett större skåp för förvaring av utrustning. Önskvärt med omklädningsrum bokat 
tillsammans med träningstid.  
Bra att det arrangerats aktiviteter för ledare, skapar en större vi-känsla. 
Bra med uppdateringar och klargöranden via mail från styrelsen.  
 
 



Hägglunds Fotbolls verksamhetsberättelse 

 

 
Säsong 2022 

Verksamhetsberättelse  
Hägglunds IoFK 

Lag  F12 
 

Tränare: Johan Edlund och Kristina Sondell 

Lagledare: Nina Sandin 

Övriga roller i laget:  
Helena Söderkvist – domaransvarig 
Nina Sandin – Ekonomiansvar och försäljning 

Truppen: ca 20 st spelare, trenden är att vi blev fler i år från framförallt Vallaområdet, men 
deras deltagande inte är stabilt under året. 

Skriv lite kort om hur ni upplevt er säsong 
Säsongen började med några träningar inomhus på Skyttis i April. 
Sen 2 träningar per vecka under utomhussäsongen. 
Vi tränade tillsammans med flickor 2011. Lyckat då vi då blev fler tränare. 
Bussby cup genomfördes i mitten av Juni. Väldigt uppskattat av spelarna. Inga andra läger eller 
cuper. 

Vilken Serie har ni spelat i och hur har det gått: 
Ca 12 matcher spelades i Moälvenserien. Vi upplevde både vinster och förluster. Inget speciellt 
att säga om det. Laget blev mer samspelta efter Bussby cupen. 

Cuper som laget deltagit i: Bussbycup 
 
 
Övrigt som ni vill dela med er av 
Det var en trevlig säsong. 
Som lagledare/ansvarig för försäljningen upplever jag att det tar mycket tid att nå ut till de 
föräldrar som har utländsk härkomst. 
Inte bara språkförbistringar utan även hur svenskt föreningsliv fungerar. Speciellt kring betinget. 
Där skulle vi vilja ha mer stöd från kommunen. 
 
Avslutning 
Laget arrangerade en avslutning med höghöjdsbanan i gene tillsammans med F2011. Även 
sommaravslutning med bad och glass. 
 
 



Hägglunds Fotbolls verksamhetsberättelse 

 

 
År 2022 

Verksamhetsberättelse  
Hägglunds IoFK 

Lag: P11 

Tränare: Marcus Öberg, Madde Stark, Tony Hansson  

Lagledare: Mattias Boström, Erik Lönnberg 
 

Övriga roller i laget: Frank o Helena Eriksson kassör 
Jenny Hägglöf m fl aktivitet, Johanna Sondell m fl försäljning, Anna-Maria Eriksson material 

Truppen, antal spelare: 18 

Skriv lite kort om hur ni upplevt er säsong:  Bra utveckling på spelarna. Strulig början pga 
planbrist 

 

Vilken Serie har ni spelat i och hur har det gått: Div 5 Ångermanland. Ok 
  

Cuper som laget deltagit i: MidNordic Cup 
 

Har ni genomgått några utbildningar för spelare och/eller ledare:   Skippa attityden 
spelarna 
 
Övrigt ni vill dela med er av: 
 

 

 

 

 

 

 

 



Hägglunds Fotbolls verksamhetsberättelse 

 

 
År 2022 

Verksamhetsberättelse  
Hägglunds IoFK 

Lag: F11 

Tränare:  
Sarah Öberg, Jonas Västerlund, Johan Edlund (F12), Kicki Sondell (F12).  
 

Lagledare:  
Sofia Blixt 

Övriga roller i laget:  
Ekonomiansvarig: Annica Sjöblom 
Fika/aktivitetsansvarig: Nazma Wågström, Sofia Viik 
Bevattningsansvarig: Fredrik Wågström 
Matchvärdsansvarig: Katrin Lundwall 

Truppen, antal spelare: 9 st 

Skriv lite kort om hur ni upplevt er säsong: 
Pga av få spelare i F11 har vi haft ett samarbete med F12, vilket har fungerat bra. Har varit en 
fördel att träna tillsammans.  
Dock har det inneburit mycket arbete att kalla F-12 tjejer till F11´s matcher, eftersom vi inte 
delat Laget.se.  

Vilken Serie har ni spelat i och hur har det gått:  Div. 6 flickor Ångermanland.  
Det gick bra i serien, var en lämplig nivå, tjejerna utvecklades mycket under säsongen.  

Cuper som laget deltagit i: Spölandscupen i Vännäs 

Har ni genomgått några utbildningar för spelare och/eller ledare: 
En av våra tränare deltog i en föreläsning med Jonathan Hedström, om hans väg tillbaka från 
psykisk ohälsa och ätstörningar och hur idrotten varit en del av allt detta. Vi har dock tränare 
som önskar gå fortsättnings-tränarutbildningar. 

Övrigt ni vill dela med er av 
Till nästa säsong kommer vi förmodligen ha alla tjejer i samma Laget.se. Men oklart ännu om vi 
kommer slå ihop lagens lagkassor, lagledare mm, eller om vi fortfarande kommer vara två olika 
lag. 



Hägglunds Fotbolls verksamhetsberättelse 

 

 
År 2022 

Verksamhetsberättelse  
Hägglunds IoFK 

Lag: P10 

Tränare: Jan Mehle, Magnus Tällberg, Robert Lif, Emanuel Mattebo, Nazma Wågström 
  
Lagledare: Jessica Nilsson 

Övriga roller i laget:  
Ekonomiansvarig Magnus Börlin 
 

Truppen, antal spelare: 35 st spelare 

Skriv lite kort om hur ni upplevt er säsong: 
Säsongen har varit bra, 35 killar och 2 lag, vi hade väl önskat att vi kunnat haft 3 lag men vissa 
veckor var det så knökat med matcher så det hade inte fungerat. 
 
Killarna spelar fin fotboll och får mkt beröm från föräldrar på läktare och ledare till andra lag. Vi 
vinner inte så många matcher på vårt fina spel ännu, men vi har tålamod att det ska börja 
lossna på större planer. 
 
Märktes att killarna är för stora för 7-manna nu så det blir spännande och välbehövligt att ta ett 
kliv upp. 
 

Vilken Serie har ni spelat i och hur har det gått: 
Div 5 norra Ångermanland och det har gått bra.  

Cuper som laget deltagit i: 
Lappland soccer cup 

Har ni genomgått några utbildningar för spelare och/eller ledare: 
Nej 

Övrigt ni vill dela med er av 
 
 
 



Hägglunds Fotbolls verksamhetsberättelse 

 

 
År 2022 

Verksamhetsberättelse  
Hägglunds IoFK 

Lag: F10 

Tränare: Daniel Åberg, Jonas Enock, Mattias Nordin, Mikael Nilsson, Nicklas Grundström, 
Stefan Fällström, Håkan Svensson 

Lagledare:  Sandra Johansson 

Övriga roller i laget: Ekonomiansvarig Per Sondell, Aktivitetsgrupp ett antal föräldrar. 

Truppen, antal spelare:  
27st spelare under säsongen 2022 men till säsongen 2023 har 2st spelare indikerat att dem 
avser att sluta vilket vore tråkigt men det återstår att se hur det blir. 
Det finns önskemål från spelare från andra klubbar att börja spela i Hägglunds F10, vilket är 
glädjande men här behövs en koordinering mellan klubbarna på styrelsenivå hur detta skall 
hanteras, dels för att säkra att spelarna fortsätter med fotboll men också att säkerställa att det 
finns så många klubbar som möjligt i Ö-viksområdet 
 

Skriv lite kort om hur ni upplevt er säsong: 
Det har varit en ny härlig säsong med F10-laget där våra tjejer fortsätter att utvecklas både 
individuellt och som lag. Säsongen inleddes 21 april och i väntan på att gräsplanen på Bussby 
skulle bli spelklar varvade vi träningarna mellan Skyttis konstgräsplan, Fotbollshallen & 
Barmarksträning. 
Totalt under säsongen blev det 38st träningar med väldigt hög närvaro vilket är glädjande för 
både spelare och ledare. 
Första seriematchen spelades 1 maj och likt tidigare år hade vi 2st anmälda lag för att 
maximera antal matcher per spelare och inför varje match roterade vi spelare så att alla fick 
spela med alla. Säsongen innehöll totalt 30st matcher vilket gav att varje spelare fick spela 15st 
matcher. 
Förutom träning och matcher med vårt eget F10-lag har dem tjejer som velat fått möjlighet att 
träna och spela med F08-laget då dem haft en alltför liten trupp. Totalt har det blivit 16st 
matcher med F08-laget och ca 10st träningar men under hela säsongen har F10-laget 
prioriterats högst i händelse av aktivitetskrock. Om behovet finnas att fortsatt stötta F08-laget 
under kommande säsong är vi positiva till det även om ett definitivt beslut måste föregås av ett 
gemensamt möte. 
Nu laddar vi om för en ny säsong där vi kommer att ta oss an 9-mannaspel vilket tjejerna fick 
prova på under några interna matcher samt under Nipcupen som genomfördes i slutet av 
säsongen. 

Vilken Serie har ni spelat i och hur har det gått: 
F10-laget har spelat i div. 5 flickor norra Ångermanland, där det har bjudits på många tuffa och 
utmanade matcher och lyckligtvis har vi oftast stått som segrare. 
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Cuper som laget deltagit i: 
Under säsongen deltog vi 3 cuper där 2 innehåll övernattningen vilket alltid är lite extra 
uppskattat. Rödbäckscupen i Umeå (11/-12/6)  Mid-Nordic Cup i Timrå (5/8 – 7/8) 
Nipcupen i Sollefteå (25/9) 

Har ni genomgått några utbildningar för spelare och/eller ledare: 
Ingen ledare har deltagit i någon utbildning under säsongen. 

Övrigt ni vill dela med er av: 
Det har varit en bra säsong för vårt lag med många roliga och minnesvärda ögonblick där 
cuperna ändå får ses som säsongens höjdpunkter. 
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År 2022 

Verksamhetsberättelse  
Hägglunds IoFK 

Lag: F08 

Tränare: Andreas Nordström / Kristoffer Söderlind 

Lagledare: Anna Linder / Anna Öberg 

Övriga roller i laget: Några föräldrar hjälper till när det behövs med träningar. 
 
Truppen, antal spelare: 10 
 
Skriv lite kort om hur ni upplevt er säsong: 
Mycket pusslande och ändringar eftersom vi är få spelare och behöver hjälp av F10 för att få 
ihop träningar och matcher. 
 
Vilken Serie har ni spelat i och hur har det gått: 
En serie under F09 serien, med merparten blandad framgång, både spelmässigt. 
 
Cuper som laget deltagit i: 
0, eftersom vi är så få har vi svårt att delta på cuper framöver. 
 
Har ni genomgått några utbildningar för spelare och/eller ledare: Domare utbildning för 
några i laget. 

Övrigt ni vill dela med er av: 
Vi försöker kämpa på och ha kvar laget så länge vi kan. 
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Verksamhetsberättelse  
Hägglunds IoFK 

Lag: P08 

Tränare: Daniel Arnqvist 

Lagledare: Peter Eriksson 

Övriga roller i laget: Reine Persson (Hjälptränare) 

Truppen, antal spelare: 13  
(1 spelare som slutade under säsong samt 1 spelare som började under säsong. Samt lån av 5 
spelare från P10 och 5 spelare från P07 som hjälpte oss vid olika tillfällen.) 

Skriv lite kort om hur ni upplevt er säsong: 
Säsongen började lite osäkert i och med att vi inte visste hur många spelare vi skulle kunna få 
ihop. Det löste sig sedan genom att vi vid behov lånade spelare både från P10 och P07. 
Vi har haft bra uppbackning från styrelse samt övriga lag i föreningen. 

Vilken Serie har ni spelat i och hur har det gått: 
Division 3 pojkar Ångermanland. 
I Grundserien så spelade vi 12 matcher, vann 9 och förlorade 3. Målskillnad 91-22 och en total 
2:a plats efter Kramfors. 
I slutspelsserien så spelade vi 6 matcher, vann 5 och spelade 1 oavgjord. Målskillnad 22-12. 
Vi vann serien med 6 poäng före Domsjö! 

Cuper som laget deltagit i: 
Vi deltog i Id Nordin Cup i Timrå. Där vi vann samtliga 7 matcher och hela cupen med en 
målskillnad på 30-10.  
 
I finalen slog vi Östersund på straffar, som var regerande mästare och hade 13 raka segrar i 
Mid Nordic sedan året innan. 

Har ni genomgått några utbildningar för spelare och/eller ledare: 
Nej 

Övrigt som ni vill dela med er av: 
Inte direkt, men vi är glada att säsongen blev så bra som den blev för vår del. Vi tackar återigen 
styrelsen, andra lag samt andra lags föräldrar för att vår säsong blev så bra som den blev.  
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År 2022 

Verksamhetsberättelse  
Hägglunds IoFK 
Lag: P 07 

Tränare: Jonny Backman, Daniel Leffler, Lars Berglund 

Lagledare: Fatme Ahmad 

Övriga roller i laget: 18-20 spelare 

Skriv lite kort om hur ni upplevt er säsong 
Vi har haft en bra säsong sett till det stora hela. Vi vann överlägset vår grupp i DM-slutspelet 
och fick spela final mot Moffe i Junsele. Den matchen var vi det bästa laget och vi spelade 
stundtals ut motståndarna. Tyvärr ville bollen inte in denna dag och vi förlorade ändå med 2-1. 
Men till och med motståndarna sa efter matchen att vi var det klart bättre laget och att dom haft 
tur.  
Som alltid med Hägglunds P-07 blir vi trötta och slitna på höstsäsongen. Detta visade sig i A-
slutspelet där vi vissa matcher hade det tufft då många spelare var slitna efter en lång säsong. 
Trots att vi var en trupp på 18-20 spelare blir det svårt att få det att räcka till när man möter 
academilag och vill prestera bra på den nivån. Vi skulle ha haft ett tätare samarbete med -08 
där vi kunnat låna ut spelare på ett ännu mer naturligt sätt emellan lagen. Det var tufft för vissa 
av våra killar som inte tränat så mycket eller helt enkelt har en svacka just nu att kunna spela ut 
och slappna av mot så tufft motstånd. Jag känner också att jag som tränare drogs med i fokus 
på att spela jämnt och vinna mot lagen på den högsta nivån vilket gjorde laguttagningarna 
svåra. Detta hade kunnat undvikas om vi haft två nivåer att spela på istället för enbart den 
högsta. 

Vilken Serie har ni spelat i och hur har det gått 
Vi har haft 1 lag i Nufu Pojkar 15 Ångermanland.  
 Vårsäsongen gick bra och vi slutade tvåa i serien. Det innebar A-slutspel under höstsäsongen. 
I det slutspelet fick vi möta starkt motstånd i form av akademilag som Östersund och GIF-
Sundsvall. Vår klart bästa match för säsongen var mot Östersund hemma på Bussbyvallen. 
Även om vi förlorade med 2-1 så gjorde killarna en otrolig insats och höll sig till vår spelplan på 
ett fantastiskt sätt.  

Cuper som laget deltagit i 
Nordic Top 6 i Umeå, Piteå Summer Games och Northern Elite Trophy Skellefteå. Vi har varit 
på tre cuper vilket sammansvetsar laget mycket bra. Det är ett tips till kommande 
ungdomsledare i Hägglunds. Åk på mycket cuper, bry er inte så mycket om resultatet utan se 
det som ett sätt att jobba ihop gruppen, då kommer även resultaten så småningom. 
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Utbildningsplatser 
Det känns lite sorgligt att fundera över framtiden för Hägglunds P-07 när det blivit så att jag inte 
själv kommer att vara drivande och delaktig på det sätt jag varit hittills. Men vi måste se ljust på 
framtiden och bygga för en bra fortsättning för laget. Trots att sex spelare kom med i FV´s 
akademilag kommande säsong finns det en kärna kvar som blir en bra grund för lagbygge nästa 
år. En hopslagning med -08 gör att det finns grund för minst ett pojklag på hög nivå säsongen 
23. Glädjande också att det blir ett A-lag nästa år som de killar som kommit långt i sin utveckling 
kan sikta mot och förhoppningsvis spela några matcher med. Peter som lagledare och Nelson 
som tränare kommer att fortsätta utveckla laget vi byggt grunden för och jag tror att om några år 
har Hägglunds ett starkt etablerat herrlag i division tre eller fyra. 

Kuriosa 
Jag är ledsen över att vi inte tog oss till Gothia cup något år. Pandemin och ekonomi satte stopp 
för det. Jag tycker ändå att vi tillsammans i ledargruppen gjort något fantastiskt för fotbollen i 
Hägglunds och Örnsköldsvik. Att våra killar gjorde så bra ifrån sig att de tog 6 av 10 platser i 
FV-akademi måste vi vara stolta över. Att det finns en grund kvar att bygga på inför kommande 
säsonger i Hägglunds är också fint att överlämna.  
Men fotbollen är ändå enligt mig inte det viktigaste utan ett medel att kunna hjälpa till på riktigt i 
samhället. Vi har haft en enorm blandning av kulturer i vårt lag då vi har det upptagningsområde 
vi har. Att tillsammans med pojkarna riva barriärer, skapa samsyn och gemenskap och samtidigt 
bli ett av Sveriges bästa lag med spelare som spelat ihop sedan bollkul är nog det häftigaste jag 
varit med om. Det har varit till 70% uppfostran och fokus på lek och sammanhållning och 30% 
fotboll. Även om den fördelningen förändrades under de sista två åren. Trots den fördelningen 
och det fokuset har det lett till så bra resultat.  
Att se killarnas utveckling som spelare men framför allt som personer är den bästa lön en 
tränare eller lagledare kan få.   

Avslutning 
Vi hade en avslutning i december på Bowlinghallen med mat och bowling. Det var ett 
känslosamt ögonblick som blev mycket lyckat.  
Som huvudtränare vill jag tacka klubben för fin support och stöttning under alla år med 
Hägglunds P-07. Jag tycker att klubben växte med ansvaret när vi kom högre upp i åldrarna och 
det har varit en fin resa med styrelser som bytts och nya ansvarsområden som axlats.  
 
En stor framgångsfaktor har varit det sammansvetsade ledargäng vi blivit för vårt lag. Utan Lars 
Berglund och Daniel Leffler hade det aldrig gått att få den kontinuitet och samsyn kring träning 
och upplägg som vi haft. Utan Fatma som lagledare hade det inte varit någon ordning på 
någonting. Hon har verkligen varit den bästa lagledaren man kan tänka sig och jag som tränare 
vet inte ens hur man bokar en domare eller en plan, vilket säger ganska mycket om hennes 
insats.  
 
Vi önskar Hägglunds all lycka till kommande säsong och alla säsonger efter den. Jag ser fram 
emot att en ljummen sommarkväll få ta cykeln till Bussby och se utvecklingen fortsätta för de 
spelare som fortsätter spela och njuta av det bästa som finns, fotboll. Tveka inte att höra av er 
om det finns något vi som varit ledare i Hägglunds P-07 kan hjälpa till med framöver. 
 
/ Jonny, Fatma, Lars och Daniel 
 

 


